



Bilaga 1.

Svenska Kyrkans Unga i Stockholms Stifts styrelse

Kallelse till styrelsemöte #3 29/08

Kallade

Madeleine Friberg Ahlm	Ordförande
Ludwig Andersson	Vice Ordförande
Nora Beck	Ledamot
Nicole Oddbratt	Ledamot
Ellen Lakey	Ledamot
Madelene Engström	Ledamot
Daniel Kevesäter	Ledamot
Amanda Ahlgren	Ledamot
Liv Af Donner	Ledamot
Klara Gäfvert	Ledamot
Anton Nyman	Ledamot
Linnea Ahdenkari	Ledamot

För kännedom	Stina Scott	Konsulent
	Bettina Klinke	Konsulent

Datum och tid 29 Aug 2021 kl. 11.00-14.00

Plats Biskopsvåningen, Artellerigatan 30

Föreslagna mötesfunktionärer

Mötesordförande Madeleine Friberg Ahlm

Mötessekreterare XX

Mötesjusterare XX



Bilaga 2.

Förslag till föredragningslista Distriktsstyrelsemöte 3

Datum	2021-08-29
Tid	kl. 11.00-14.00
Plats	Biskopsvåningen, Artellerigatan 30
Verksamhetsår	2021/22

1. Inledande formalia

- 1.1 Mötets öppnande
- 1.2 Bön eller psalm
- 1.3 Lägesrunda
- 1.4 Val av mötesordförande
Föreslagen mötesordförande: Madeleine Friberg Ahlm
- 1.5 Val av mötessekreterare
Föreslagen mötessekreterare: Anton Nyman
- 1.6 Val av mötesjusterare
Föreslagen mötesjusterare: Madelene Engström
- 1.7 Val av adjungerade
- 1.8 Mötets beslutanderätt
- 1.9 Fastställande av föredragningslista
- 1.10 Föregående protokoll

2. Informationsärenden

- 2.1 Rapporter
 - 2.1.1 Förbundet
 - 2.1.2 Kansliet
 - 2.1.3 Stiftet
 - 2.1.4 Arbetsutskottet (AU)
 - 2.1.5 Organisationsutskottet (OU)
 - 2.1.6 Verksamhetsutskottet (VU)
 - 2.1.7 Ekonomiutskottet (EU)
 - 2.1.8 Internationella utskottet (IU)
 - 2.1.9 Friluftsutskottet (FU)
 - 2.1.10 Lokalavdelningsbesök



- 2.2 Beslutsuppföljning
- 2.3 Bordlagda frågor
- 2.4 SKUSS och Covid-19
- 2.5 Kommunikationen
- 2.6 Polycys

3. Beslutsärenden

- 3.1 Digitala möten

4. Avslutande formalia

- 4.1 Personalfrågor
- 4.2 Övriga frågor
- 4.3 Nästa sammanträde
- 4.4 Mötets avslutande



Bilaga 3.

Minnesanteckningar AU3

§ Lägesrunda

Det är bra med oss. Taggade på att komma tillbaka efter sommaren.

§ Info

Kansliet är tillbaka efter semestern. RÅM gick bra.

§ Personal

AU kommer tillsammans med Stina och Bettina ha en personaldag. Diskutera lite om hur hösten kommer se ut o.s.v.

§ Utskott

OU har första mötet efter sommaren på tisdag. Uppföljning om besluten som togs innan sommaren.

VU kommer även de ha möte på tisdag. De kommer att ha mycket att göra under detta år så vi kommer alla få hoppa in och hjälpa till här och var.

IU kommer att ha möte 30e, även där kommer det behövas lite extra.

FU, Husarö gick bra.

§ DS3

Kallelsen kommer att gå ut idag. Protokollet för DS3 kommer skickas ut. AU är där 10.30, har möte, äter och har sen aktivitet efter. Mötet kommer att vara i biskopsvåningen.

§ Övrigt

Ludwig lyfte att vi behöver tänka på hur vi ska göra under hösten, om vi ska ha en medlemsrekryteringskampanj o.s.v. Vi kommer diskutera detta på DS nästa vecka. Daniel tog upp om hur vi gör med fysiska/digitala möten, ett beslut som nu upphävts efter att rekommendationerna har ändrats. Vi skickar in ett nytt beslutsunderlag. Madde berättade mer om hur hennes planer för hösten ser ut. Sensus kommer vara med på ett möte, team-building m.m.



Bilaga 4.

OU 24/8 minnesanteckningar

1. Vilka är här?

- Daniel, Anton, Madelene, Klara, Stina

2. Senaste DS

- Inget DS-möte sedan senaste OU

3. Policys

- Inget på drog (Börjar arbetas med till nästa OU-möte)
- Inget på miljö (tas upp på nästa IU-möte)
- Policy gällande sexuella trakasserier diskuteras. Klara och Nora har tagit fram ett grundförslag med främst språkliga förändringar men även göra vissa delar mer bestämda. Frågan om policyn ska bli bredare eller smalare togs upp och är även skickat till DS för diskussion som kommer lägga grunden för vidare ändringar i policyn.

4. Demokrati

- Stina berättar om årsöversikten. Utskottet går igenom och fyller i tillsammans.
- Mötet går igenom översikten gällande ansvariga för alla projekt.

4.1 Ledarutbildningen

- Arbetet fortgår

4.2 Samlingen

- Prel 28/11. Arbetet fortgår

4.3 STUB

- Arbetet fortgår

4.4 DÅM



- Planera för möjlighet att ha fysiskt möte. Ha öppet för sannolikheten att ha digitalt. Tidigare har det varit prel i Sollentuna, det finns intresse att ha det där. Daniel ska kolla med ungdomarna i SKUIS ifall det finns intresse och kraft att ha det där.
- Diskussion fortgår och alla dörrar är fortfarande öppna gällande lokaler.

4.5 Årsmötesordbok

- Klara och Daniel tar arbetet vidare.

5. Samarbete med andra utskott

- Intresse har initierats i VU, inväntar reaktioner.

5.1 MUV

- Arbetet fortgår.

6. Medlemsvård

- Inget nytt att informera

7. Kommunikation

7.1 Nyhetsbrev

- Pratade igenom datum för MUV som ska upp i nyhetsbrevet

7.2 Hemsidan

- Inget nytt att informera om

7.3 Sociala medier

- Inget nytt att informera om

8. Pride

- Pride har varit och var kul men var inte lika populärt som önskat.

9. Midnattsvolleyboll



- Kontakt till lokalavdelningar angående arrangör.
- Fundering på hur vi ska anpassa oss ifall en fysisk turnering inte är möjlig.
- Arbetet fortgår

10. Podcast

- Projektgruppen uppdateras till Klara, Daniel och Madelene.
- Arbetet fortgår

11. Kyrkovalet

- Det närmar sig!
- Förhoppning om att ha personlig koppling gällande kyrkovalet så man tar ner ribban lite och gör det mindre läskigt och skrämmande.

12. Mallar

- Arbetet fortgår

13. Google-kontot

- Det har nu löst sig med inloggningar för alla.

14. Digitala signaturer

- Diskussion är upptagen.
- Beslut mm gällande digitala signaturer avvaktar till nästa möte.

15. Övrigt

- Nytt beslut om hur vi går vidare med fysiska/digitala möten efter folkhälsomyndighetens rekommendationer.

16. Nästa möte

- Prel 20/9



Bilaga 5.

VU 2 2021-08-24

1. Bön

Vi ber Vår Fader tillsammans.

2. Vilka är här?

Liv, Linnea, Amanda, Nicole och Bettina. Ellen har anmält förhinder.

3. Lägesrunda

Många har fullt upp just nu!

4. Vem leder mötet?

Amanda leder mötet.

5. Vem tar anteckningar?

Bettina skriver anteckningarna.

6. Årscykel

Bettina går igenom den preliminära årscykeln som kansliet har tagit fram. Detta kommer att kunna bli ett arbetsverktyg för VU under verksamhetsåret för att få en bättre förståelse för när arbetsmängden varierar under årets gång.

7. Hur vi arbetar inom utskottet

Vi pratar om hur vi vill organisera oss i VU. Alla projekt, förutom läger, planeras tillsammans på VU-mötena. Men för varje projekt finns en person som har lite extra ansvar för att se till att vi ligger i fas i projektet och har en plan för vad vi behöver planera just nu.

8. Projektgrupper för våra läger

Projektgruppen för våra läger håller på att planera in datum för våra läger.

9. SKUSS-kvällarna i höst

Vart kan vi vara? AF på måndagskvällar, i framtiden Sensus lokaler. Pizzakväll Prel. 6/9 eller 13/9 i AF. Bettina kollar med Adolf Fredriks om vi kan låna lokalen.

10. Övriga frågor

Det diskuterades hur utskottet påverkas av att vi är en person färre detta verksamhetsår. Behöver prioritera bort verksamhet eller kan vi få förstärkning i VU från resterande DS? Vi kom fram till att vi till nästa möte ska ha funderat på om det är



några extra kompetenser som behövs i utskottet.

11. Nästa möte

Nästa möte är den 21 september, digitalt. Mötet börjar 18.30 men häng från 18.00 för de som vill.



Bilaga 6.

Beslutsunderlag 1

Beslutsunderlag Digitala möten

Under styrelsehelgen och DS2 tog vi om beslutet att alla möten ska hållas digitala p.g.a. den rådande pandemin. Tredje att-satsen i det beslutet löd att det ska gälla tills restriktionerna ändras. Under sommaren så ändrades restriktionerna och då det fortfarande är en pandemi så behöver vi ta om beslutet baserat på de nya rekommendationerna från Regeringen och Folkhälsomyndigheten.

Arbetsutskottet föreslår därför distriktsstyrelsen besluta

- att* styrelsen samt respektive utskott själva får välja hur de vill ha sina möten.
- att* detta ska gälla alla distriktsstyrelsemöten, utskottsmöten o.s.v.
- att* detta ska gälla tills restriktionerna ändras av Regeringen och Folkhälsomyndigheten.